
 ZIMA  2003  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Biuletyn

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Otrycki 

 

 31  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

SPRAWOZDANIA 
 
 



WSTĘPNIAK 
 
Witam w kolejnym Biuletynie. Tym razem w zastępstwie Redaktor 
Naczelnej, która zawalona została pracą w stopniu 
uniemożliwiającym jej podjęcie jakichkolwiek działań 
związanych z produkcją naszego periodyku-nieregularnika, 
napiszę kilka słów wstępnych ja, (nie trener młodej kadry) 
Igor Czajka. Niestety nie mam wglądu w przepastne archiwa 
Naczelnej, więc ten Numer będzie miał charakter jedynie 
dokumentacyjno - sprawozdawczy. Może gdy Babilon odpuści - 
znajdzie się trochę czasu, by zaległe teksty ujrzały wreszcie 
światło dzienne. 
 
W tym numerze zatem wyjątkowo długie i szczegółowe 
sprawozdanie z Walnego Zebrania oraz sprawozdania z 
całorocznej działalności Rady Otryckiej i Komisji Rewizyjnej. 
 

Igor Czajka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

13 stycznia 2003 Chata Socjologa spłonęła. 
Nie pozwolimy jednak by razem z Nią spłonęły 

nasze wspomnienia i nasze marzenia. 
 
 

Niczego, prócz tej informacji, w tym 
Biuletynie nie zmieniłem. Skończyłem  go 
przygotowywać na dzień przed tym co się 

stało. Niech ten numer zostanie już w takim 
kształcie, jako zapis tego co było przed 

pożarem. 
 

Teraz czeka nas odbudowa... 
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Protokół z Walnego Zebrania Stowarzyszenia „Klub Otrycki” 
w dniu 12 grudnia 2002 r. 

 
 
 
 Na podstawie § 23 ust. 2 i 3 Statutu Stowarzyszenia, Walne 
Zebranie Stowarzyszenia o charakterze sprawozdawczo – 
wyborczym (zwyczajne) zostało zwołane na dzień 12 grudnia 2002 
r. godz. 18:00 w budynku Wydziału Socjologii i Nauk 
Społecznych Uniwersytetu Warszawskiego z proponowanym 
porządkiem obrad: 
 
1.  Otwarcie Zebrania 
2.  Wybór przewodniczącego 
3.  Zatwierdzenie programu Walnego Zebrania 
4.  Sprawozdanie Rady Otryckiej z działalności Stowarzyszenia  
5.  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  
6.  Pytania do ustępującej Rady Otryckiej i Komisji 

Rewizyjnej 
7.  Głosowanie nad absolutorium dla ustępującej Rady 

Otryckiej 
8.  Głosowanie nad absolutorium dla ustępującej Komisji 

Rewizyjnej 
9.  Zgłaszanie kandydatów na Prezesa, Członków Rady Otryckiej 

i Komisji Rewizyjnej 
10. Wybór Prezesa i Członków Rady Otryckiej 
11. Wybór Członków Komisji Rewizyjnej 
12. Expose nowego Prezesa 
13. Przyjęcie nowych Członków Stowarzyszenia 
14. Omówienie warunków dalszego funkcjonowania Chaty 
15. Dyskusja i wolne wnioski 
16. Zamknięcie obrad Zebrania. 

 
Ad 1. 
Zebranie otworzył prezes Rady Otryckiej Igor Czajka. Powitał 
obecnych członków oraz sympatyków Stowarzyszenia stwierdzając, 
że Zebranie zostało zwołane prawidłowo, a że znajduje się 
obecnie na sali 16 członków Stowarzyszenia w związku z tym, 
zgodnie z § 22 Statutu Stowarzyszenia  władne jest ono 
podejmować wszelkie uchwały.  
Obowiązki protokolanta powierzył Michałowi Kołodziejczykowi. 
Następnie zaproponował Krzysztofa Kazimierczaka na 
przewodniczącego Zebrania. 
 
Ad 2. 
Kandydatura Krzysztofa Kazimierczaka, przy braku innych 
kandydatur na Przewodniczącego Zebrania, została zaakceptowana 
przez zgromadzonych jednomyślnie . 
Przedwodniczący Zebrania stwierdził prawidłowość jego zwołania 
i zdolność do podejmowania uchwał. 
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Ad 3. 
Przewodniczący Zgromadzenia przedstawił zebranym porządek 
obrad, proponując zmianę kolejności poprzez realizację punktu 
13 – „ Przyjęcie nowych członków Stowarzyszenia” w punkcie 9. 
Pozwoliłoby to nowym członkom uczestniczyć w wyborze nowych 
władz, co stało się tradycją Stowarzyszenia. Porządek  został 
przyjęty bez sprzeciwu. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący przekazał głos Prezesowi Stowarzyszenia Igorowi 
Czajce, w celu przedstawienia sprawozdania Rady Otryckiej z 
działalności Stowarzyszenia. 
Igor Czajka omawiając działalność Stowarzyszenia uznał za 
najstotniejsze: 

- poprawę terminowości opłacania składek członkowskich, 
- zwiększeniu przychodów Stowarzyszenia przy niezmienionych 

kosztach w odniesieniu do poprzedniego roku, 
- wzrost ilości i zakresu tematycznego imprez, obozów i 

zjazdów zorganizowanych w domu pracy twórczej „Chata 
Socjologa” na Otrycie w Bieszczadach, a także wynikającym 
stąd dla Stowarzyszenia efektom finansowym, 

- starania o zapewnienie nieprzerwanej obsady stanowiska 
gospodarza „Chaty Socjologa” (przy czym wyraził 
podziękowania dla osób szczególnie zaangażowanych w ten 
zakres działalności: Jarosławowi Frąckowiakowi, Patrykowi 
Słowickiemu i Arkadiuszowi Bińkowskiemu), 

- wykonanie prac remontowych „Chaty Socjologa” w oparciu o 
dysponowane przez Stowarzyszenie środki finansowe, 

- kwestię niewystarczającej partycypacji części członków w 
życiu i działalności Stowarzyszenia, 

- planowaną imprezę sylwestrowo-noworoczną w „Chacie 
Socjologa”. 

Sprawozdanie Rady Otryckiej z działalności Stowarzyszenia 
stanowi załącznik do niniejszego Protokółu. 
 
Ad. 5 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił Krzysztof 
Kazimierczak. 
W swoim wystąpieniu odniósł się do zagadnień poruszonych przez 
Prezesa Igora Czajkę, stwierdzając, że Komisja Rewizyjna nie 
oceniła minionego roku tak pozytywnie, choć przy ograniczonych 
środkach jakimi dysponowało Stowarzyszenie trudno było 
przeprowadzić wszystkie zaplanowane działania. Poprawie uległ 
stan rozliczeń z Urzędem Skarbowym. Deklaracje podatkowe 
składane są z reguły terminowo. Za celowe uznał jednak 
wystąpienie o zwolnienie z tego obowiązku. 
Kontrola środków finansowych Stowarzyszenia wykazała, że 
zarządzanie nimi odbywa się prawidłowo. 
Nie zadawalające jest nie rozwiązanie problemu gospodarza 
Chaty Socjologa. 
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Komisja Rewizyjna na podstawie całościowej oceny rekomenduje 
członkom udzielenie absolutorium dla kończącej swą kadencję 
Rady Otryckiej. 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad. 6. 
Następnie przewodniczący poprosił o pytania do ustępujących 
Rady Otryckiej i Komisji Rewizyjnej, z powodu braku chętnych 
do zabrania głosu, zarządził przejście do następnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Zebrania poddał pod głosowanie wniosek o 
udzielenie absolutorium Radzie Otryckiej za rok 2001/2002 
działającej w składzie Igor Czajka, Grzegorz Kajdrowicz, Jan 
Wasilewicz, Jacek Żebrowski. 
Za wnioskiem o udzielenie absolutorium dla kończącej swą 
kadencję Rady Otryckiej opowiedziało się 15 osób, nikt nie był 
przeciw, wstrzymała się 1 osoba.  Wobec powyższych wyników 
głosowania, Przewodniczący stwierdził, iż Walne Zebranie 
podjęło Uchwałę nr 1 udzielając absolutorium Radzie Otryckiej  
w składzie Igor Czajka, Grzegorz Kajdrowicz, Jan Wasilewicz, 
Jacek Żebrowski za kadencję 2001/2002. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Zebrania poddał pod głosowanie wniosek o 
udzielenie absolutorium Komisji Rewizyjnej za rok 2001/2002 
działającej w składzie Krzysztof Kazimierczak, Andrzej Pawlik, 
Paweł Kociszewski. 
Za wnioskiem o udzielenie absolutorium dla kończącej swą 
kadencję Komisji Rewizyjnej opowiedziało się 15 osób, nikt nie 
był przeciw, wstrzymała się 1 osoba.   
Wobec powyższych wyników głosowania, Przewodniczący 
stwierdził, iż Walne Zebranie podjęło Uchwałę nr 2 udzielając 
absolutorium Komisji Rewizyjnej działającej w składzie 
Krzysztof Kazimierczak, Andrzej Pawlik, Paweł Kociszewski za 
kadencję 2001/2002. 
 
Ad. 9. 
Zgodnie z § 9 Statutu Stowarzyszenia, Przewodniczący poprosił 
członków o rekomendowanie kandydatów na nowych członków 
zwyczajnych i do składania stosownych rekomendacji. Następnie 
prosił kandydatów o zabranie głosu, a potem poddawał ich 
kandydaturę pod głosowanie. 
Zgodnie z powyższą procedurą, zostali zgłoszeni następujący 
kandydaci: 

- Michał Aleksandrowicz     (rekomendacja Igor Czajka)      
za:13 przeciw:0 wstrzym:3 
- Magda Linkiewicz        (rekomendacja Katarzyna Bator)
  za:15 przeciw:0 wstrzym:1 
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- Krzysztof Chajęcki (rekomendacja Grzegorz Kajdrowicz)           
za:13 przeciw:0 wstrzym:3 
- Bartosz Skotnicki (rekomendacja Grzegorz Kajdrowicz)           
za: 8  przeciw:0 wstrzym:8 

Wobec powyższych wyników głosowania, Przewodniczący 
stwierdził, iż Walne Zebranie podjęło Uchwałę nr 3 o przyjęciu 
w poczet członków Stowarzyszenia: Michała Aleksandrowicza, 
Magdę Linkiewicz, Krzysztofa Chajęckiego oraz Bartosza 
Skotnickiego. Przewodniczący stwierdził iż od tej chwili w 
Zebraniu uczestniczy 20 członków Stowarzyszenia. Jednocześnie 
pogratulował nowym członkom i życzył im pomyślności w 
działaniu na rzecz Stowarzyszena „Klub Otrycki”. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący przypomniał zgromadzonym o treści § 21 pkt 7) 
oraz § 24 Statutu Stowarzyszenia i poprosił o zgłaszanie 
kandydatur na prezesa Rady Otryckiej następnej kadencji. 
Zgłoszono jedną kandydaturę  Igora Czajki (który wyraził zgodę 
na kandydowanie). 
 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków 
Rady Otryckiej. 
Na członków Rady Otryckiej zostały zgłoszone następujące 
kandydatury: 

- Jan Wasilewicz  (wyraził zgodę na kandydowanie), 
- Michał Aleksandrowicz (wyraził zgodę na kandydowanie), 
- Baltazar Kajdrowicz  (wyraził zgodę na kandydowanie), 
- Magda Linkiewicz  (wyraziła zgodę na kandydowanie). 

Po zakończeniu zgłaszania kandydatur, Baltazar Kajdrowicz 
wycofał swą zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący przypomniał zgromadzonym o treści § 25 statutu 
Stowarzyszenia i poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków 
Komisji Rewizyjnej następnej kadencji. 
Na członków Komisji Rewizyjnej zostały zgłoszone następujące 
kandydatury: 

- Paweł Kociszewski  (wyraził zgodę na kandydowanie), 
- Andrzej Pawlik  (wyraził zgodę na kandydowanie), 
- Krzysztof Kazimierczak (wyraził zgodę na kandydowanie). 

 
Ad. 11. 
Przewodniczący zawnioskował tryb jawny głosowania mającego na 
celu wyłonienie Prezesa Stowarzyszenia. 
Za powyższym wnioskiem opowiedziało się 19 członków, nikt nie 
był przeciw, wstrzymała się jedna osoba. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Igora Czajki 
na funkcję prezesa Stowarzyszenia. 
Za kandydaturą Igora Czajki na funkcję prezesa Stowarzyszenia 
głosowało 20 członków, nikt nie był przeciw, nikt się nie 
wstrzymał. 
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Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z Uchwałą nr 4 Walnego 
Zebrania Prezesem Rady Otryckiej na kadencję 2002/2003 został 
wybrany Igor Czajka i pogratulował mu wyboru. 
 
Przewodniczący zgłosił wniosek o tryb jawny głosowania 
mającego na celu wyłonienie członków Rady Otryckiej, który 
został przyjęty 19 głosami, nikt nie był przeciw, wstrzymała 
się jedna osoba. 
Kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

- Jan Wasilewicz  za: 20 przeciw: 0 wstrzym: 0 
- Michał Aleksandrowicz za: 14 przeciw: 0 wstrzym: 6 
- Magda Linkiewicz  za: 13 przeciw: 0 wstrzym: 7 

Na podstawie wyników głosowania, Przewodniczący stwierdził, że 
Walne Zebranie Uchwałą nr 5 na kadencję 2002/2003 wybrało Radę 
Otrycką w składzie: 

Igor Czajka   - prezes 
Jan Wasilewicz  - członek 
Magda Linkiewicz  - członek 
Michał Aleksandrowicz - członek 

Przewodniczący złożył nowowybranym członkom Rady Otryckiej 
gratulacje i zarządził przejście do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący zgłosił wniosek o tryb jawny głosowania 
mającego na celu wyłonienie członków Komisji Rewizyjnej, który 
został przyjęty 18 głosami, jedna osoba była przeciw, nikt się 
nie wstrzymał. 
Kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

- Paweł Kociszewski  za: 19 przeciw: 0 wstrzym: 0 
- Andrzej Pawlik  za: 17 przeciw: 1 wstrzym: 1 
- Krzysztof Kazimierczak za: 18 przeciw: 0 wstrzym: 1 

Na podstawie wyników głosowania Walne Zebranie Uchwałą nr 6 
wybrało na kadencję 2002/2003 Komisję Rewizyjną w składzie 
Krzysztof Kazimierczak, Paweł Kociszewski, Andrzej Pawlik. 
 
Ad. 13. 
Głos zabrał prezes Rady Otryckiej Igor Czajka stwierdził, że 
obecnie najważniejszą kwestią dotyczącą funkcjonowania Chaty 
Socjologa jest znalezienie środków na zatrudnienie Gospodarza. 
Poinformował zebranych, iż Uniwersytet Warszawski Wydział 
Socjologii i Nauk Społecznych Instytut Socjologii, działając 
przez należycie umocowanego przedstawiciela, złożył 
Stowarzyszeniu oświadczenie o woli uzyskania statusu członka 
wspierającego Stowarzyszenia – w myśl § 8 w związku z § 11 
Statutu Stowarzyszenia. Igor Czajka omówił kwestie prawne i 
faktyczne związane ze złożonym oświadczeniem i zaproponował 
warunki przyjęcia nowego członka wspierającego. Po udzieleniu 
odpowiedzi na pytania związane z  prawidłową reprezentacją 
osoby prawnej, zwrócił się do Przewodniczącego z prośbą o 
zarządzenie stosownego głosowania. 
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Przewodniczący Zebrania postawił wniosek o podjęcie uchwały w 
sprawie przyjęcia Uniwersytetu Warszawskiego Wydział 
Socjologii i Nauk Społecznych Instytut Socjologii w poczet 
członków wspierających Stowarzyszenie „Klub Otrycki” i 
ustalenia dla tego członka składki członkowskiej w kwocie 500 
zł miesięcznie lub jednorazowo 6.000,00 zł za rok. 
Walne Zebranie podjęło Uchwałę nr 7 - przy 19 głosach za i 
przy braku głosów sprzeciwu i wstrzymujących się – o przyjęciu 
Uniwersytetu Warszawskiego Wydział Socjologii i Nauk 
Społecznych Instytut Socjologii w poczet członków 
wspierających Stowarzyszenie „Klub Otrycki” i ustaliło dla 
tego członka składkę członkowską w wysokości 500 zł 
miesięcznie lub płatną jednorazowo w wysokości 6 tysięcy zł za 
rok. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący poprosił o zabranie głosu obecnego na Zebraniu 
Zdzisława Skroka, z którym aktualnie Rada Otrycka w imieniu 
Stowarzyszenia negocjuje ewentualne podjęcie się przez niego 
funkcji gospodarza w domu pracy twórczej „Chata Socjologa” na 
Otrycie w Bieszczadach. 
Zdzisław Skrok przedstawił swoją osobę i pokrótce opisał 
doświadczenia wiążące go z Bieszczadami i działalnością 
turystyczną, a także dotychczasowe spostrzeżenia i propozycje 
dotyczące prowadzenia „Chaty Socjologa”. 
Po zakończeniu powyższej prezentacji, Grzegorz Kajdrowicz 
złożył wniosek o przejęcie przez Walne Zebranie w tym zakresie 
kompetencji Rady Otryckiej i podjęcie uchwały zatwierdzającej 
Zdzisława Skroka jako nowego gospodarza w domu pracy twórczej 
„Chata Socjologa”. 
Za wnioskiem opowiedziała się 1 osoba, 14 było przeciw, 2 
wstrzymały się. 
Przewodniczący stwierdził, iż wniosek nie został przyjęty. 
 
Ad 15. 
Grzegorz Kajdrowicz zgłosił wniosek zobowiązujący Radę Otrycką 
do przekazania członkom zwyczajnym Stowarzyszenia protokołu z 
niniejszego Zebrania w terminie do dnia 26 grudnia 2002 r. 
Za wnioskiem opowiedziała się 1 osoba, 12 było przeciw, 3 
wstrzymały się. 
Przewodniczący stwierdził, iż wniosek nie został przyjęty. 
 
Patryk Słowicki zgłosił wniosek zobowiązujący Radę Otrycką do 
przekazania członkom zwyczajnym Stowarzyszenia drogą listową, 
przez pocztę elektroniczną lub osobiście protokołu z 
niniejszego Zebrania w terminie do dnia 15 stycznia 2002 r. 
Za wnioskiem opowiedziało się 9 osób, 5 było przeciw, 1 
wstrzymały się. 
Przewodniczący stwierdził, iż wniosek został przyjęty. 
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W ramach wolnych wniosków, Rada Otrycka została poproszona o 
wzięcie pod uwagę propozycji zorganizowania w dniach 1 – 3 
maja 2003 r. w „Chacie Socjologa” nie tylko spotkania członków 
Stowarzyszenia o tradycyjnym charakterze artystyczno-
happeningowym, ale też obozu remontowego. 
Wobec braku dalszych pytań i wniosków, Przewodniczący 
podziękował obecnym za uczestnictwo i zamknął Walne Zebranie. 
 
PRZEWODNICZĄCY WALNEGO ZEBRANIA PROTOKOLANT 
    Krzysztof Kazimierczak Michał Kołodziejczyk 
 
 
 
 
 
 
 

Sprawozdanie Rady Otryckiej z działalności 
w okresie listopad 2001 – listopad 2002 

 
 
1) Składki i rozliczenie roczne 
 
W tym roku prawie wszyscy członkowie Klubu zapłacili składki 
członkowskie. Osoby, które nie zapłaciły składek informowały 
Radę Otrycką o powodach zwłoki, bądź o decyzji rezygnacji z 
członkostwa w Klubie. 
 
2) Imprezy i obozy 
 
W przeciągu ostatniego roku zorganizowano na Otrycie szereg 
imprez: 
a) Obóz sylwestrowy, który przyniósł Chacie ok. 1500 zł 

zysku. 
b) W dniach 10-14 lutego odbył się wyjazd Koła Naukowego 

Socjologii z Białegostoku 
 Celem obozu, w założeniu organizatorów, była prezentacja 

prac naukowych członków koła, dyskusje na ich temat, 
wymiana  refleksji i spostrzeżeń uczestników. Tematyka 
prac obracała się wokół różnorodnych kwestii, np. 
subkultur młodzieżowych, sytuacji rodziny itp. Obóz 
uznany został za udany, uczestnicy wyjeżdżali z silnym 
postanowieniem kontynuacji inicjatywy w latach 
następnych. W zamierzeniu obóz ma być rozszerzony o koła 
naukowe socjologów z innych ośrodków akademickich w 
Polsce. 

c) Na przełomie kwietnia i maja tradycyjny obóz majowy. W 
tym roku kontynuowany był marsz nad San do Dwernika 
zakończony ogniskiem 

d) W dniach 29.VI - 5.VII odbyły się III Dni Filmowe na 
Otrycie 
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e) W dniach 6-14 lipca – obóz Stowarzyszenia "KoLiber" 
f) We wrześniu odbyły się dwie zerówki: socjologia z Torunia 

i filozofia z Warszawy – sprawozdań z obozów jeszcze mnie 
ma. 

g) 28 września 2002 roku - tradycyjny Otrycki Baran  
h) początek listopada – tradycyjny już obóz ludzi związanych 

z kanałem IRC #bieszczady 
 
3) Gospodarz 
 
W czerwcu bieżącego roku pojawił się problem z finansowaniem 
etatu Gospodarza Chaty przez Uniwersytet Warszawski, który 
oświadczył, że nie jest zainteresowany dalszym wspieraniem 
Chaty. Prowadzone były długie i intensywne rozmowy, przy 
zaangażowaniu członków Klubu, Samorządu IS, Zarządu Samorządu 
UW oraz pracowników naukowych UW z władzami Uniwersytetu oraz 
z władzami Instytutu Socjologii. Rozmowy te, jak na razie nie 
przyniosły żadnych rezultatów. Jednak ciągle są prowadzone i 
ciągle jest nadzieja na uzyskanie chociaż jednorocznego 
przedłużenia finansowania etatu Gospodarza. Rada Otrycka 
pragnie podziękować za zaangażowanie w szczególności Jarkowi 
Frąckowiakowi oraz Patrykowi Słowickiemu zaangażowanie i 
twórczy wkład w poszukiwanie rozmaitych rozwiązań. Rada 
Otrycka dziękuje również wszystkim pozostałym osobom 
zaangażowanym w sprawę. 
 
W związku z powyższym przeprowadzona została rozmowa z 
dotychczasowym Gospodarzem Chaty, Wojtkiem Ciomborem o nowych 
warunkach pracy. Niestety Wojtek Ciombor uznał nowe warunki 
finansowe za nie satysfakcjonujące, w związku z czym konieczne 
stało się znalezienie nowego Gospodarza. Zgodził się nim 
zostać Zdzisław Skrok, z wykształcenia archeolog, autor 
tekstów historyczno-turystycznych. Pragnie on kontynuować 
tradycje Ruchu Otryckiego rozumianego jako forum wymiany myśli 
i poglądów. Obejmie on stanowisko z początkiem stycznia 2003 
roku. Warunki formalne jego zatrudnienia będą ustalone w 
najbliższej przyszłości. 
 
Klub Otrycki pragnie podziękować Arkowi Bińkowskiemu, za to, 
że bez wahania zgodził się zastąpić Wojtka Ciombora w okresie 
od 16 września 2002 do 1 stycznia 2003 roku. 
 
4) Remonty 
 
W ostatnim roku Rada Otrycka postanowiła ograniczyć wydatki do 
minimum, by zaoszczędzić potrzebne fundusze na nieuchronnie 
zbliżający się remont Dachu. W związku z tym Zostały wykonane 
najniezbędniejsze zakupy i wykonane najpilniejsze prace. 
 
Zrobione zostały nowe ławeczki przed Chatą, które przestały 
być w jakikolwiek sposób funkcjonalne. Przed Chatą postawiona 

 9



została od nowa wiata (stara zawaliła się ostatniej zimy). 
Postawiony został szkielet pod solidną wiatę nad ogniskiem, 
który w tym roku posłużył jako prowizorka przy imprezie 
baranowej, natomiast w planach jest dokończenie czterospadowej 
wiaty w maju 2003 roku. 
 
Został zakupiony nowy agregat prądotwórczy dzięki staraniom 
porucznika Ząbka. 
 
Odejście Wojtka Ciombora wymusiło także zakup nowej piły 
motorowej, którą do tej wypożyczaliśmy od Wojtka. 
 
5) Uwagi końcowe 
 
Podsumowując Rada Otrycka spotkała się w tym roku z wieloma 
nowymi problemami, których rozwiązywanie jest w toku. Chodzi 
głównie o sprawę Gospodarza Chaty. Problemem starym jest 
postawa większości członków Klubu, która pozostawia wiele do 
życzenia. Najlepiej ten problem był widoczny podczas 
tegorocznego Barana. Jednak Rada Otrycka nie poddała się i w 
miarę możliwości próbuje pomimo wszystko działać. 
 
W planach najbliższych jest zorganizowanie imprezy 
Sylwestrowej, czym zajął się Jasiek Wasilewicz. 
 
Są też pomysły na kolejne imprezy kulturalne na Otrycie, ale 
za wcześnie, by powiedzieć coś konkretnego. 
 
Za Radę Otrycką: 
Igor Czajka 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

*** 
 

Niepewną ręką słowa 
znowu klecę i 
wyobrażam brak 
biegnący na skróty by 
nie zrymować że znów 
coś nie tak 
 

Wszystko przewrotnie 
każe mi milczeć 
spadziste myśli - z nich znak 
i nie zrymuję 
bo nie potrzeba 
nie umiem się znowu zachować 
 

Chrystian Belwit 
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SPRAWOZDANIE KOMISJI REWIZYJNEJ 

STOWARZYSZENIA KLUB OTRYCKI ZA 2002 ROK. 
 
 
I. Realizacja zadań statutowych. 
 
W 2002 roku działały wszystkie statutowe organa Stowarzyszenia. Rada 
Otrycka na bieżąco kierowała Stowarzyszeniem. Uregulowała kwestie 
podatkowe z lat minionych, poprzez złożenie zaległych deklaracji. 
Wystąpiły opóźnienia w systematycznym składaniu deklaracji 
tegorocznych, które jednak udało się wyjaśnić w urzędzie skarbowym. 
W celu uniknięcia niekorzystnych konsekwencji w przyszłości 
konieczne jest wykonywanie w terminie obowiązków wynikających z 
ordynacji podatkowej albo wystąpić o zwolnienie z obowiązku 
składania miesięcznych deklaracji podatkowych. 
 
Niepowodzeniem zakończyły się rozmowy z Uniwersytetem Warszawskim 
oraz organizacjami studenckimi w sprawie uzyskania środków na etat 
gospodarza Chaty. Istnieje konieczność podjęcia przez Radę Otrycka 
konkretnych działań w celu rozwiązania tej kwestii. 
 
Radzie Otryckiej nie udało się przedstawić perspektywicznego programu 
działalności Stowarzyszenia. Nieskuteczne okazały się dotychczasowe 
działania w celu organizowania w Chacie obozów naukowych. Nie udało 
się również dotrzeć do nowych grup studenckich, które mogłyby 
zainicjować nowe kierunki działalności Stowarzyszenia. 
 
Za pozytyw należy uznać rozbudowanie strony internetowej, która 
jednak nie przyniosła spodziewanych efektów, w postaci zwiększenia 
ruchu turystycznego w Chacie. 
 
Rada Otrycka opracowała program remontowy, nie mógł on jednak zostać 
zrealizowany z powodu braku odpowiednich środków finansowych. Jest 
to następny problem, który trzeba rozwiązać w najbliższym okresie. 
Remont dachu Chaty oraz dokończenie budowy wiaty powinno mieć 
miejsce w przyszłym roku. 
 
II. Finanse Stowarzyszenia. 
 
W 2002 roku była prowadzona racjonalna polityka finansowa. W okresie 
od listopada 2001 r. do października 2002 r. przychody 
Stowarzyszenia wyniosły 20.652,33 zł, koszty poniesiono w wysokości 
11.772,79 zł. Zaoszczędzone środki planuje się przeznaczyć na cele 
remontowe. 
 
Komisja Rewizyjna rekomenduje Walnemu Zebraniu Stowarzyszenia 
Klub Otrycki udzielenie absolutorium Radzie Otryckiej w składzie 
Igor Czajka, Grzegorz Kajdrowicz, Jan Wasilewicz, Jacek Żebrowski 
za kadencję 2001/2002. 
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III. Tradycje otryckie 
 
Na koniec, nieco poza protokołem, kilka słów gorzkiej refleksji. 
 
Co stało się z "Duchem Otrytu"...? Z duchem, którego niegdyś 
razem tworzyliśmy. Czemu tak jest, ze to co kiedyś nas łączyło, 
zaczęło nas dzielić? 
 
Czyżbyśmy zaczęli przyjeżdżać na Otryt tylko po to, aby utopić 
swoje smutki w morzu alkoholu? Czemu tak jest, że sprzątanie, 
wyjście po drewno czy wodę stało się dla większości z nas 
problemem? A wspólna wycieczka po zakupy rzeczą niemożliwą do 
zrealizowania? Da się zauważyć, ze postawa roszczeniowa nie jest 
wyłącznie domeną niektórych polityków. Niektórzy z nas 
przyjeżdżając do Chaty zaczynają tylko wymagać nie dając nic od 
siebie. Zaczynają wymagać i ... mieć pretensje do wszystkich. A 
jeżeli już coś zrobią, to czują się zwolnieni z innych obowiązków 
do końca swojego pobytu. Mentalność chłopa pańszczyźnianego - 
zrobić coś byle jak (byle by), a potem domagać się świętego 
spokoju - i wiążący się z nią kult bylejakości sprawiają, że 
"Duch Otrycki" gaśnie. Tak dalej być nie może. Zastanówmy się po 
co TAM przyjeżdżamy. Jeśli tylko po to by się upijać to dajmy 
spokój. Możemy robić to w domu oszczędzając na kosztach podróży. 
 
Nie ma ludzi niezastąpionych. Jeśli my "odpuścimy" pewnie przyjdą 
inni. Może z większym zapałem i sercem. A miejsce - miejmy 
nadzieję - i tak będzie trwało. Czy jednak potrafimy ot tak po 
prostu z niego zrezygnować? Potrafimy o NIM zapomnieć.......? 
 
Słowa te niech staną się dla nas wszystkich powodem do zadumy... 
Wszak dzieje się źle. 
 
W imieniu Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Klub Otrycki 
Krzysztof Kazimierczak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

*** 
 

jest próżność 
dźwięczą medale 
swoistych pouczeń 
za odwagę 
iż się poszło za głosem 
większości 
 

Chrystian Belwit  
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SYLWESTER 2002/2003 
 

Piszę ten krótki tekst bo Prezes sobie zażyczył a z Władzą 
się nie dyskutuje. Nie dyskutuje się, ale tak naprawdę 
wolałbym żeby sprawozdanko to napisał ktoś inny. Kto? 
Chociażby ludzie, którzy podczas tego Sylwestra byli na 
Otrycie pierwszy raz i zadeklarowali, że z wielką chęcią wrócą 
na Górę. Dlaczego Oni? Po pierwsze mogliby Oni wnieść nową 
jakość w tą naszą otrycką pisaninę. Po drugie mogliby pokazać 
co dla nich było najważniejsze podczas pobytu na Otrycie. Po 
trzecie (co dla mnie jest chyba najważniejsze) są to ludzie, 
którzy w pozytywnym tego słowa znaczeniu zarazili się 
otryckością. I to zapadli na najlepszą odmianę tej choroby. 
Objawiało się to tym, że przez okres przygotowawczy przed 
imprezą pracowali wszyscy jak jeden mąż w Chacie (wiadra 
prawie cały czas wędrowały do ujęcia, drewno w miarę potrzeby 

było donoszone do 
paleniska, a w 
wyprawie zakupowej 
wzięli udział wszyscy 
uczestnicy imprezy). 
Grupa ta nie 
przejmowała się tym, 
że trzeba poczekać na 
samochód z zakupami i 
że trzeba dbać o 
ogień w piecu i 
kominku. Powiem 
szczerze, dawno na 
Otrycie nie widziałem 
tylu chętnych rąk do 

pracy. Po pracy tej nie zapominali bynajmniej o 
przyjemnościach i zabawie do białego rana. To dla mnie jest 
szczególny sukces tego Sylwestra. To że pojawili się nowi 
ludzie, którzy chcą do Chaty wrócić i dać Jej z siebie to co 
najlepsze. Bo o tym, że impreza się udała nie trzeba nawet 
wspominać. Nie trzeba też wspominać też tego, że uczestnicy 
imprezy zostawali jak najdłużej mogli na Górze. Gdy zadawałem 
im pytanie czy podobało im się na Otrycie i czy są zadowoleni 
z Sylwestra odpowiadali: „Jakby się nam nie podobało to byśmy 
nie zostali dłużej. Poza tym chcemy tu wrócić. I to jak 
najszybciej się da”. Myślę, że ta wypowiedź najlepiej 
recenzuje tą imprezę. Dlatego wszystkim osobom, które pomogły 
w stworzeniu dobrej atmosfery bardzo serdecznie dziękuję. 
Obyście wrócili na Górę i pozostali na Niej dłużej.  

 
 

Jan Wasilewicz 
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